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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 1 juni 2023

Fractie Vraag

AB Onderzoeken of gemeente kan aansluiten bij volwassenen sport- en cultuurfonds
(nav punt 5 actielijst) 

In de meest recente update van de actielijst van 9 mei jl. stelt het college voor om genoemd onderzoek niet op te starten, omdat burgers nu al - 
onder voorwaarden - op basis van het bestaande uitvoeringsbesluit Maatschappelijke Participatie gemeente Valkenburg aan de Geul in 
aanmerking komen voor een tegemoetkoming in de kosten van sport en culturele activiteiten. AB is van mening dat er dan met name gedoeld 
wordt op burgers die reeds bekend zijn bij het Sociaal Team.

• De fractie AB verneemt graag van het college waar burgers die niet bekend zijn met het bestaande uitvoeringsbesluit en/of het Sociaal 
Team zich kunnen melden en op welke wijze het bestaan van de mogelijkheden van het uitvoeringsbesluit Maatschappelijke Participatie 
bekend is of wordt gemaakt bij de inwoners van Valkenburg aan de Geul.

VSP ---

PGP Noodfonds energie:
PGP heeft gezien dat er recent een folder gedateerd mei 2023 is verspreid onder een deel van de inwoners. 

1. Is dit de beloofde brief die medio april eindelijk af zou zijn? 
2. Weet de wethouder hoeveel aanvragen er inmiddels zijn gedaan en toegekend? 

Nav actielijst 3 en 5 Armoede: 
1. Begrijpen wij goed dat de evaluatie van het armoedebeleidsplan is gepland op de besloten sessie van 26 juni aanstaande? 
2. Komt het ook nog terug in de commissie Sociaal Domein? 
3. Er staat dat er geen onderzoek meer wordt gepland over de deelname van volwassen aan culturele en sportactiviteiten. Op basis waarvan 
kunnen we dan besluiten om het armoedeplan aan te passen als er geen onderzoek verricht wordt? 
4. Is de wethouder bekend met dat Maastricht met ingang van 1-1-2024 de maximale vergoeding voor sport verhoogt naar € 225 en voor cultuur 
en muziek naar € 425?  
5. Contributie wordt rechtstreeks overgemaakt naar vereniging en wat overblijft kan uitgekeerd worden in bijvoorbeeld een waardebon voor 
kleding. Maastricht is van mening dat dit de gelijke kansen bevordert en de tweedeling in de maatschappij vermindert. Hoezo kan Valkenburg 
niet hetzelfde doen? Ter vergelijking: In Valkenburg is nu een tegemoetkoming voor sport en cultuur (via Soc.Dienst) van €100. Ook in 
Valkenburg bestaat ongelijkheid qua inkomen. Daarnaast bevordert deelname aan sport en culturele activiteiten de gezondheid en sociale 
contacten. 
 
Nav actielijst 9 Armoede: 
PGP vindt het prima om de toezegging over scholen hierbij te zetten, maar het was wel een harde toezegging als voorwaarde voor het 



2

instemmen met dit plan door de PGP. Zijn er inmiddels gesprekken gevoerd? Want de NPO bekostiging valt weg voor de scholen vanaf september 
2023. 
---

VVD SV Geuldal
• Inmiddels is er al enige tijd radiostilte omtrent SV Geuldal. 
• Zijn er nieuwe ontwikkelingen? Kan de wethouder daar iets over zeggen?

CDA Mogelijkheid tot aanleg parkeerplaats te Sibbe (doorgeschoven vanuit commissie FD) 
Bij deze vragen wij aan het college of zij mogelijkheden zien tot het aanleggen van een parkeerplaats aan de Sint Apoloniastraat te Sibbe 
(rechts naast nr. 7)?
Volgens onze informatie is dit een stuk gemeentegrond. Door dit in te richten als een groene parkeerplaats, kunt u ervoor zorgen dat de 
parkeerdruk in de Sint Apoloniastraat en de Bergstraat afneemt. Wij denken namelijk dat dit de leefbaarheid in de kern Sibbe ten goede komt.

• Graag uw reactie?

Uitwerking motie Ongehinderd

• Hoe staat het met de uitwerking en implementatie van de motie Ongehinderd?

In de motie wordt het college opgedragen om aan de slag gaan met toegankelijkheid in onze gemeente, waarbij er in de overwegingen specifiek 
wordt gesproken over gebouwen en openbare ruimte.
Een specifieke vraag, in het verlengde van bovenstaande vraag, gaat over de doorsteek tussen de Statenlaan en de Koningswinkelstraat (het 
paadje tussen de twee flats in). Wij zijn erop aangesproken dat er bij de reconstructie, specifiek deze doorgang, geen rekening is gehouden met 
rolstoelgebruikers. 

• Kan de wethouder ons vertellen of dit nog verholpen kan worden? En of er in de toekomst ook integraal gekeken wordt naar projecten in 
de openbare ruimte m.b.t. de punten genoemd in de motie Ongehinderd?


